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Beste mensen, 

Buiten is het koud. Wat fijn dat u allemaal de moeite hebt genomen om vanavond naar het gemeentehuis 
te komen. Ik hoop iedereen ook persoonlijk het allerbeste voor het nieuwe jaar te kunnen wensen. Vanaf 
hier doe ik het even collectief: lieve mensen, ik wens jullie een goed, gezond, gelukkig en gezellig 2024! 

De eerste negen dagen van 2024 zitten er alweer bijna op. Ik hoop dat u terugkijkt op een fijne 
eindejaarsperiode en goed aan het nieuwe jaar bent begonnen. Uit de meldingen van de brandweer en de 
politie weet ik dat we in Bunnik de jaarwisseling beheerst hebben gevierd. De oud- en nieuw viering in 
Bunnik, Odijk en Werkhoven was vooral feestelijk. Ik was op oudejaarsavond bij de brandweerpost in Bunnik 
en daar bleef alles rustig. Misschien een klein beetje tot teleurstelling van de brandweerlieden, want zij 
bleven steken op 99 uitrukken in het afgelopen kalenderjaar. De 100 net niet gehaald, dus. Graag bedank 
ik de politie, de brandweer van onze beide posten in Werkhoven en Bunnik, de ambulancemedewerkers en 
onze BOA’s voor hun inzet voor onze veiligheid in het afgelopen jaar. Dank jullie wel. 

Een nieuwjaarstoespraak is altijd een moment om de balans op te maken. Een terugblik op 2023 en een 
vooruitblik naar 2024.  

Terugkijkend op 2023 zal iedereen gemengde gevoelens hebben. We mochten drie keer stemmen: In maart 
voor het waterschapsbestuur en de Provinciale Staten en in november voor de Tweede Kamer. Zowel in de 
provinciale politiek als in de landelijke politiek zorgde dat voor aardverschuivingen. Als burgemeester ga ik 
over de uitslagen natuurlijk niks zeggen. Ik wil wel onderstrepen dat de partijen in Den Haag nu de 
verantwoordelijkheid en dure plicht hebben om het vertrouwen, dat zij van de kiezers hebben gekregen, om 
te zetten in een fatsoenlijke regering. Ik maak me daar wel zorgen over, dat mag u best weten. En ik zeg 
dat met de tekst van artikel 1 van de Grondwet boven me. 

Meer zorgen nog maak ik mij over de oorlogen die er in de wereld zijn. De oorlog in Oekraïne lijkt muurvast 
te zitten en elke dag vallen er nieuwe slachtoffers. In oktober werd Israël opgeschrikt door terreur, gevolgd 
door de oorlog in Gaza. Die zich uitstrekt tot andere gebieden in en rond Israël. Ook elders in de wereld 
gaan mensen gebukt onder oorlogsgeweld. En het zijn altijd de meest kwetsbare en weerloze mensen die 
het meest worden getroffen. Het vervult me met afschuw. 

Mijn diepste wens voor 2024 is natuurlijk dat er vrede in de wereld komt, maar ik besef me dat wij daar geen 
invloed op hebben. Daarom richt ik me nu op Bunnik. 

Dit jaar bestaat onze gemeente 60 jaar. In 1964 fuseerden de tot dan toe zelfstandige gemeenten Bunnik, 
Odijk en Werkhoven tot de gemeente Bunnik en haar grondgebied, zoals we dat nu kennen. De precieze 
verjaardag is 1 september en dat zullen we zeker vieren. De eerste ideeën voor jubileumactiviteiten zijn er 
al, maar hoe we het verjaardagsfeestje gaan vieren, daar moeten we nog echt over nadenken. Binnenkort 
hoort u er meer over. En er is een iemand in ons midden die dit jaar geen verjaardag meer krijgt. Dat is 
Thies van den Berg. Hij is vandaag jarig. Van harte gefeliciteerd, Thies. 

De gemeente is dus 60 jaar oud en springlevend. Het afgelopen jaar hebben we belangrijke stappen gezet 
voor de toekomst. Zo werken we hard aan onze nieuwbouwwijk Kersenweide. Met de 1200 woningen 
breiden we onze gemeente uit met Bunnikse kwaliteit. Het was een mooie afsluiting van het wethouderschap 
van Ali Dekker toen de gemeenteraad net voor de zomer het masterplan Kersenweide vaststelde. Daarna 
nam Onno James het bestuurlijke stokje over, hetgeen net voor kerst resulteerde in het ontwerp-
bestemmingsplan, dat nu de inspraak in is gegaan en dit jaar ter besluitvorming aan de gemeenteraad wordt 
voorgelegd.  

Ook op andere plekken zetten we belangrijke stappen. Zo bepaalde de gemeenteraad de contouren voor 
de vernieuwing van de stationsomgeving in Bunnik. Komende jaren willen we daar een mooi gebied met 
woningen en bedrijvigheid maken. We hebben een mobiliteitsvisie voor de traverse, die de doorgaande weg 
door Bunnik moet veranderen in een aangename dorpsstraat, waar iedereen veilig aan het verkeer kan 
deelnemen. En natuurlijk gebeurt er nog veel meer. De ambities van het gemeentebestuur zijn hoog en we 
kunnen daar alleen mee aan de slag met de inzet van de mensen die in dit gemeentehuis werken. Gelukkig 
zien we dat mensen hier graag willen werken. Afgelopen jaar startte onze nieuwe griffier en nieuwe 



gemeentesecretaris en blijken we in staat om veel goede medewerkers aan te trekken. Het gaat goed met 
de organisatie. De ambtenaren beloofden me zelfs om dit jaar één dag extra te komen werken. Dat is op 29 
februari. 

Een onderwerp waarover de meningen in onze dorpen uiteenlopen, zijn de flexwoningen. U heeft voor de 
ingang vast en zeker de hekken om de zandvlakte zien staan. Deze maand start de bouw van de 48 tijdelijke 
woningen, waarmee we vele Bunnikers aan een huis helpen. Voor een deel mensen die hier al langer wonen 
(vooral jongeren) en voor een deel nieuwe Bunnikers. Laat het moment dat zij de sleutel krijgen, de start of 
het vervolg zijn van veel woonplezier in Odijk. 

Gelukkig komen er ook in Werkhoven woningen bij met de Heeren van Werkhoven en de Hof van 
Weerdenburg. Dat is hard nodig want mensen willen er graag wonen en blijven wonen. En misschien weer 
een steuntje in de rug voor de vestiging van een winkel, denk ik dan. De Initiatiefgroep Leefbaar en Veilig 
Werkhoven werkt aan een bredere dorpsvisie waarmee de inwoners zelf hun Werkhoven op de kaart zetten. 
Dit jaar zal de gemeente de Omgevingsvisie vaststellen en daar moet de dorpsvisie Werkhoven een plek in 
krijgen. 

En volgende maand neemt de gemeenteraad een besluit over de vluchtelingenopvang aan de 
Regulierenring. Geen Aanmeldcentrum of AZC, maar een opvang die past bij de schaal en omvang van 
Bunnik. Het college voelt de verantwoordelijkheid om in Bunnik een bijdrage te leveren aan de opvang van 
vluchtelingen en toestanden tegen te gaan zoals we die in Ter Apel zien. Daarom voeren we al geruime tijd 
gesprekken met het COA. Ik reken erop dat de gemeenteraad die verantwoordelijkheid ook voelt en dat dit 
jaar de opvang aan de Regulierenring gerealiseerd kan worden. 

De opvang komt dan bij de opvang die we aan de Oekraïners bieden. Bijna twee jaar geleden kwamen de 
eerste Oekraïners aan in onze gemeente. Inmiddels verblijven er zo’n 100. Veel inwoners van Werkhoven, 
Odijk en Bunnik hebben zich ingezet om de Oekraïners een veilig welkom te geven. Dat is goed gelukt. De 
meeste volwassen Oekraïners hebben werk en de kinderen gaan naar school. Ik ben er trots op hoe we dat 
met vereende krachten voor elkaar hebben gekregen: gemeente, vrijwilligers, bedrijven en de Oekraïners 
zelf.  

We zullen die inzet en samenwerking ook nodig hebben voor de nieuwe vluchtelingenopvang. Ik weet zeker 
dat er Bunnikers zijn, die zich willen inzetten voor de mensen die daar komen. Om omgekeerd verwacht ik 
ook dat de vluchtelingen ons iets te bieden hebben. Wie weet, komen er talenten die uitgroeien tot nieuwe 
topscorers van Bunnik ’73, SV Odijk en Aurora. 

Een element van mijn werk dat u waarschijnlijk minder ziet, zijn de naturalisatiebijeenkomsten, waarin 
mensen de Nederlandse nationaliteit krijgen. Sommigen zijn hier als vluchteling naar toe gekomen, anderen 
voor werk of voor de liefde. De een woont hier pas een aantal jaar en de ander soms al decennia. Het zijn 
altijd hele speciale bijeenkomsten, waarbij men het eervol vindt om als Nederlander erkend te worden. Er 
zijn zelfs inwoners bij die tot dan toe nog nooit een nationaliteit hadden gehad. En zonder uitzondering doet 
iedereen zijn best om er als Nederlander en Bunniker het beste van te maken. 

De nieuwjaarsreceptie is een mooi moment om elkaar te ontmoeten. Daar wil ik u zo weer alle gelegenheid 
toe geven. Als burgemeester heb ik door het jaar heen tal van mooie ontmoetingen. Soms op feestelijke 
momenten, soms op droevige en soms omdat mensen iets dwarszit. De ene keer geef je een 
schouderklopje, de andere keer een vriendschappelijke klap op de schouder en dan weer leg je de arm om 
de schouder. Ja, u merkt het, Bunnikse schouders hebben van mij heel wat te verduren. Ik vind het een 
voorrecht dat mensen die ontmoetingen met mij hebben. 

Graag wil ik als afsluiting van mijn nieuwjaarstoespraak twee van dergelijke ontmoetingen uit 2023 met u 
delen, omdat ik er zo van heb genoten. De eerste betreft An Vrancken. Zij was de oudste inwoner van onze 
gemeente en overleed begin vorig jaar. Ik weet niet of u haar gekend heeft, maar wat een levenskracht en 
vreugde straalde zij uit. Samen met mijn echtgenote Bep was ik in februari nog op verjaardagsvisite voor 
An’s 103e verjaardag. Dat was een waar feestje. Korte tijd later belde haar dochter Hannie dat het niet goed 
ging en dat haar moeder de burgemeester graag nog wilde zien. Ik ben daar heel trots op en heb haar 
gelukkig direct nog een laatste bezoek kunnen brengen. En ik kan u verzekeren, ook dat was een 
hartverwarmende ontmoeting. 

De tweede is van heel andere aard. Ik heb het dan over het bezoek dat vijf jongens van het Paratus Plus 
college aan het gemeentehuis brachten. Vijf jongens met het Syndroom van Down. Het was de dag voor de 
Tweede Kamerverkiezingen en ze wilden weten hoe het stemmen in zijn werk ging. Het was een gezellig 
uurtje, waarbij zij allerlei ontwapenende vragen stelden. In het stembureau hier in de hal van het 
gemeentehuis hebben we vervolgens alle handelingen van het stemmen doorlopen. En aan het einde 



maakte Siep een foto van mij met de vraag of hij die op TikTok mocht plaatsen. “Want je hebt zo’n mooie 
onderkin”, voegde hij eraan toe.  

Juist deze twee ontmoetingen wilde ik even aanhalen, omdat ze zo van mens tot mens gingen. Ik hoop dat 
het u allemaal heel goed gaat in 2024 en dat u ook veel mooie ontmoetingen zult hebben. 

Laten we daar dan ook gezamenlijk het glas op heffen. 

Ik dank u wel!  

 


